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Zomer!
Het voorjaar kwam laat op gang met “ozel”, lage temperaturen en buien. 
Uiteindelijk kwam dan toch de zon, het is groen en de vakantieperiode 
staat voor de deur. Voordat het zover is, hier eerst nog de nieuwsbrief 
voor Belfeld. EENLokaal wil namelijk ook tussen de verkiezingen door 
met u in contact staan en u informeren. We wensen jullie allemaal een 
mooie zomer!  

Kadernota 2024
Een van de belangrijkste momenten van de gemeenteraad is de jaarlijks 
terugkerende kadernota. Hier worden de kaders meegegeven aan het 
college voor de begroting 2024 en verder. Onze gemeente is financieel 
gezond. Dat is ook nodig want het lijkt erop dat het Rijk de gemeenten 
vanaf 2026 minder geld gaat geven om de taken uit te voeren. Dat 
takenpakket is de afgelopen 10 jaar enorm uitgebreid. Voor wat EENLo-
kaal betreft maakt de gemeente af waaraan ze begonnen is. Voor de 
oplossing van (verborgen) armoede mag er geen euro op de plank blijven 
liggen! Ook belangrijke thema’s: gemeenschapsaccomodaties, leefbare 
wijken- en kernen, een ouderenfonds, cultuurgeschiedenis en evenwicht 
tussen hondenbelasting en -voorzieningen. Onze fractievoorzitter Luud 
Pieko was woordvoeder van dit dossier. Dit – en nog veel meer – kwam 
allemaal aan bod.  Het college werd ook gevraagd te onderzoeken wat er 
mogelijk is om het centrum van Belfeld op te knappen en we zien in het 
najaar wat daar uit komt. Voor een compleet overzicht van onze inbreng 
voor de kadernota, kunt u kijken op onze website: www.eenlokaal.nl
 
Lokaal-Limburg Statenverkiezingen  
“We hadden op een uitbreiding gehoopt, maar Lokaal-Limburg heeft zijn 
zetels weten te handhaven. Ik ben trots op de vele stemmen die ik in 
Limburg kreeg, vooral in Belfeld, nogmaals bedankt voor het vertrou-
wen” aldus Leon van den Beucken. Leon is onlangs benoemd als Burger-
statenlid, en mag aan de debatten deelnemen. Zijn favoriete onderwer-
pen zijn mobiliteit, duurzaamheid, financiën en economie. 

Vriendelijkere stoepen
De gemeente gaat er, waar technisch mogelijk, werk van maken: de 
schuin aflopende stoepen worden niet meer gelegd. Dat antwoordde het 
college op van vragen van EENLokaal. Karel Wetzels was de man, die 
ons wees op de haken en ogen van een aantal trottoirs. Dit alles heeft 
niets met kapotte of losliggende tegels te maken, maar met de algehele 
schuine afloop naar de straat. Dat is een crime voor minder mobiele 
mensen of mensen met evenwichtsproblemen, maar ook om te lopen 
met de wandelwagen. Het zal nog een hele tijd duren eer het straatbeeld 
veranderd is, maar er is een aanzet gemaakt. Daar zullen vooral onze 
minder mobiele mensen blij mee zijn! 

Snelfietsroute Rijksweg tussen Belfeld en Reuver start
EENLokaal heeft altijd al geijverd voor een fietsroute langs de Maas, 
Henk Brauer als raadslid heeft zich hier langdurig hard voor gemaakt. 
Helaas bleek een volledig toeristische en recreatieve fietsroute - letterlijk 
langs de Maas - niet mogelijk. Nu komt er een combinatie: een snelfiets-
route tussen Belfeld en Reuver met een recreatief tintje, liggend aan de 
Maaszijde van de Rijksweg. De breedte van het nieuwe fietspad is 3,5 
meter. Dat heeft te maken met gebruikscomfort en de snelheidsverschil-
len tussen fietsen en elektrische fietsen. Bij de Schellekensbeek is na de 
reparatie van de verzakking al een klein stukje snelfietspad aangelegd. 
Dit omdat daar geen grondverwerving meer nodig was en tevens om 
dubbel werk te voorkomen. De gemeente Venlo heeft overigens meteen 
na de oplevering van de reparatie de (overigens niet-verplichte) veilig-
heidshekken geplaatst. Bovendien heeft Leon van den Beucken er 
enkele jaren geleden al op aangedrongen het stuk ontbrekende verlich-
ting richting Schellekensbeek te realiseren. 
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“Dat was voor ons een randvoorwaarde en dat gaat nu ook gebeuren”, 
zegt hij hierover. En dan hebben we nog de wandelaars, deze moeten 
aan de andere kant blijven. Van de rotonde Reuver tot de Patersweg 
worden de tegels aan de oostzijde verwijderd en dan mag er een “olifan-
tenpaadje” ontstaan. De verharding tussen de Parallelweg en de Roton-
de het Raadhuis aan de oostkant van de Rijksweg-Zuid blijft wel liggen. 
Zo hoeven de voetgangers niet over te steken en tussen de fietsers te 
geraken. Het grootste deel van de financiering komt van de gemeente 
Venlo en de provincie Limburg. Ook de gemeente Beesel betaalt een 
klein deel mee. Daar komt immers ook maar een kort stukje.

Belfeldse Rommelroute groeit: zondag 2 juli a.s. wéér een editie
Zondag 2 juli a.s. is het weer zover! Dan zullen de inwoners van Belfeld 
hun tweedehandsspullen aanbieden vanuit hun garage, in de tuin of op 
de oprit. De verkoop duurt van 10:00 tot 16:00 uur. Een fantastisch 
initiatief van de inwoners zelf! Daardoor kunnen we heerlijk gaan strui-
nen door het mooie Belfeld, met talloze adressen voor leuke koopjes en 
gezellige gesprekken en ontmoetingen.
Het is niet alleen leuk, maar ook nog eens verstandig en duurzaam. 
Spulletjes krijgen een langere levensduur! De animo voor deze route was 
afgelopen jaren al groot en ook dit jaar zijn er weer veel verkooppunten 
aangemeld. Er is gezorgd voor een fijne pauzeplek waar men terecht kan 
voor koffie en vlaai. Daar hoef je je natuurlijk niet voor aan te melden, 
dus loop of fiets die route!

Meer informatie en ook de actuele deelnemerslijst is te vinden op de 
facebookgroep “debelfeldserommelroute”.

Wil je graag meedenken en meedoen met EENLokaal?  

Graag! Er zijn veel manieren om ons werk te steunen. 

Informeren kan geen kwaad. Je kunt ook meehelpen 

met kleine dingen, zonder grote verplichtingen. Of 

word lid: www.eenlokaal.nl Voor andere vragen over 

bijvoorbeeld leefbaarheid, kunt je terecht bij 

eenlokaal@fractieeenlokaal.nl

Het Belfeld focus team:

Pieter DingsHenk Brauer

Een van de mooie vergezichten binnen onze kern

De Belfeldse rommelroute (foto enkele jaren geleden)


